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欢迎您浏览朝阳光科技官方网站


公司简介

朝阳光科技成立于2003年，是一家集研发、制造、销售及服务为一体的高新技术企业，行业涉足LED、PCB、IC半导体、非标自动化等领域。总部位于深圳经济特区，占地面积16000平方米。

朝阳光科技具备强大的研发和生产制造能力，在研发项目上的资金投入逐年递增，研发技术团队近60人，自主研发的多项产品获得发明、实用、外观及软件著作权等专利百余项，朝阳光科技已通过ISO9001、ISO14001质量环境体系认证、两化融合管理体系认定、知识产权管理体系认证；是深圳市照明与显示行业协会监事单位，深圳市工业总会会员单位。

朝阳光科技励志成为有责任担当的民族企业，以拥有自己的核心技术、服务社会为永远追求，不忘初心，只做一件事，为全球制造业提供智能自动化解决方案。

联系方式
深圳总部
销售热线：0755-61120988 / 15888140694
传真：0755-61120987
网站：http://www.zygled.com

公司邮箱：sunlight@zygled.com
公司地址：广东省深圳市龙华区大浪街道高峰社区华达路乌石岗工业区10栋









Welcome to visit the official website of ZYG Technology
 
 
Company Profile
 
Founded in 2003, Zhaoyangguang Technology is a high-tech enterprise integrating R&D, manufacturing, sales and service, and the industry is involved in LED,PCB,IC semiconductor, non-standard automation and other fields. Headquartered in Shenzhen Special Economic Zone, it covers an area of 16,000 square meters.
 
Zhaoyangguang Technology has a strong R & D and manufacturing capabilities, in the R & D project capital investment increased year by year, R & D technical team of nearly 60 people, independent research and development of a number of products to obtain invention, practical, appearance and software copyright and other patents more than 100 items, Sunshine Technology has passed ISO9001,ISO14001 /b15> Quality and environmental system certification, integration of the two management system identification, intellectual property management system certification, is the Shenzhen Lighting and Display Industry Association supervisor unit, Shenzhen Federation of Industry member units.
 
Sunshine Technology aspires to become a national enterprise with responsibility, to have its own core technology, serve the society for the eternal pursuit, do not forget the original intention, only do one thing, for the global manufacturing industry to provide intelligent automation solutions.
 
Contact details
Shenzhen headquarters
Sales Hotline:0755-61120988 / 15888140694
Fax:0755-61120987
Website:http://www.zygled.com

Company Email:sunlight@zygled.com
Company address: Shenzhen City, Guangdong Province, Longhua District, Dalang Street Peak Community Huada Road Wushigang Industrial Zone 10 buildings
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